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aan JO VANDEURZEN
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

Tegemoetkoming Vlaamse zorgverzekering  -  Gevolgen voor leefloon

In de plenaire vergadering van woensdag 13 februari verklaarde de minister dat hij in de 
week van 18 februari een overleg zou hebben met zijn federale collega Ducarme over het 
gegeven dat de tegemoetkoming vanuit de Vlaamse zorgverzekering voor 
zorgbehoevende bejaarden door diens diensten werd beschouwd als een inkomen en in 
mindering moet gebracht worden voor de berekening van het leefloon van behoeftige 
senioren.

1. Wat was het resultaat van dit overleg? Is de federale collega bereid deze 
tegemoetkoming niet langer te zien als een inkomen? Zo neen, waarom niet? Wat 
was desgevallend het standpunt van de Vlaamse Regering dienaangaande? Graag 
wat duiding.

2. Heeft de minister ondertussen zicht gekregen op de omvang van het aantal 
Vlamingen dat zich in deze situatie bevindt? Heeft het agentschap hierover contact 
gehad met de betrokken federale overheidsdienst? 



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 231 van 25 februari 2019
van JAN BERTELS

1. Er vond in de week van 18 februari een constructief overleg plaats over de vrijstelling 
van het zorgbudget ouderen bij de berekening van het leefloon. Het kabinet Ducarme 
wenst echter nog bijkomende informatie en duiding vooraleer een beslissing te nemen. 
Er is hiervoor een nieuw overleg gepland in de tweede helft van maart. De Vlaamse 
regering is alleszins van oordeel, dat het zorgbudget ouderen niet in aanmerking mag 
genomen worden bij het vaststellen van het leefloon. 

2. Het agentschap Vlaamse sociale bescherming beschikt niet over cijfers van het aantal 
Vlamingen dat een leefloon combineert met een zorgbudget ouderen. Beide 
databanken kunnen ook niet zomaar gekoppeld worden.


